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ПРОТОКОЛ 

 

от проведено Общо събрание (ОС) на родителите от БУ « Пейо Яворов » гр. Брюксел, към посолството 

на Република България гр. Брюксел, Кралство Белгия 

Днес, събота, 14 октомври 2023г., при спазване на разпоредбите на Постановление № 90 на МС от 

29.05.2018г. изм. и доп. ДВ. бр.85 от 2.10.2020 г.  за БНУЧ, се проведе хибридно ОС. 

Същото е свикано от Училищния ръководител  и настоящите членове на РС, за избор на родителски 

съвет, чрез покана по и-мейли, за което е съставен съответен протокол.  

На събранието присъстват 45 родители/настоятели (22 присъствено,  23 онлайн на линк 

https://ecolebulgare.webex.com/ecolebulgare/j.php?MTID=m16b0fd3936ecac0d6639d7c2ed770374
),  от общо 378 записани ученици към 14.10.2023 г . Събранието започна в 17:15 и приключи в 19:30 часа. 

Общ брой представени пълномощни 6.   

ОС бе проведено на базата на падащ кворум, потвърден единодушно от присъстващите. 

То продължи по същия предварително обявен дневен ред, при присъствието на същия брой 

родители/настоятели : 45 родители/ настоятели. 

Обявен в поканата дневен ред:  

1. Откриване на ОС и кратък обзор на дейността на БУ от Училищния ръководител 

2. Доклад на Председателя на родителския съвет за 2022-2023 година.  
3. Представяне на Етичен кодекс на училището. 

4. Избор на Родителски съвет. 

5. Други 

По т. 1 от дневния ред:   Откриване на ОС и кратък обзор на дейността на БУ от Училищния 

ръководител  

Училищният ръководител откри ОС и представи дневния ред на училището.  

Училищният ръководител представи накратко училището и училищната организация – сградната 

обезпеченост, броя на учениците, учителския и административния екип, покриваните от БУ степени на 
образование, извънкласните инициативи (ателиетата по творческо писане, по театрално изкуство и по 

пеене, танци и творческа дейност и курса за възрастни). В рамките на училищната организация бе 

представен графикът на училището, както и оптимизирания метод за изготвяне и бяха подадени 

допълнителни разяснения за мотивите при повдигнати от родителите въпроси – за избягване на 

фаворитизма, за предотвратяване на междуученическия тормоз, за оптимизиране на паралелките. Бяха 
предоставени и допълнителни обяснения за факторите, отразени при съставяне на училищния график и 

определянето на броя на паралелките. Училищният ръководител представи и кратко изложение за 

културната дейност на училището през изминалата учебна година и новосъздадените инициативи през 

текущата учебна година.  

Родителите обърнаха внимание на следните въпроси: 

Комуникационни затруднения – беше предложено решение родителите, които не получават училищната 

комуникация да изпратят имейл до училищния финансист, с цел установяване и коригиране на 

проблема. За улесняване на комуникацията с РС контактите на избраните членове ще бъдат публикувани 

на уебсайта на училището. Беше представена и инициативата „Елате да си поговорим“, организирана от 

БУ за да улесни обратната връзка с родителите.  

https://ecolebulgare.webex.com/ecolebulgare/j.php?MTID=m16b0fd3936ecac0d6639d7c2ed770374
https://ecolebulgare.webex.com/ecolebulgare/j.php?MTID=m16b0fd3936ecac0d6639d7c2ed770374
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Собствена сграда – отново беше повдигнат въпроса за намиране на собствена сграда, в която да се 

помещава училището, което би подсигурило комфортна обстановка, възможност за по-добра 

организация и би спестило разходите за наем на помещения. Родител поясни, че българската държава не 
може да се ангажира с помощ в тази посока поради , липса на сградни активи от страна на българските 

дипломатически представителства. Въпросът остана отворен, като ще се търсят алтернативни 

възможности.  

Статут на училището и създаване на асоциация – беше разяснен статутът на БУ и предимствата и 

недостатъците на статута му на Посолско училище. Беше повдигнат въпросът за създаване на асоциация, 

който бе отложен за разглеждане в допълнителна среща, поради напредващото време на ОС и поради 

това, че този въпрос не е предвиден в дневния ред.  

Учебниците – беше повдигнат въпроса за предоставянето на учебниците във втората половина на месец 

септември, като в отговор бяха дадени разяснения за проекта по пълна инвентаризация и оптимизиране 

на процеса по поръчка на учебниците с цел, оптимизиране на разходваните средства, както и подмяна 
на закупуваните учебници с по-оптимален и подходящ вариант. Беше пояснено, че във връзка с 

извършената пълна инвентаризация на учебниците е спестена съществена сума от бюджета за учебната 

2023-2024 година.  

Размера на паралелките – беше повдигнат въпроса за размера на паралелките и неговото отражение 

върху учебния процес, като в отговор бяха дадени разяснения за факторите определящи размера на 

паралелките(финансови, родителско желание, кадрова осигуреност и др.). 

Съставяне и промени в графика – беше повдигнат въпроса за настъпилите промени в графика след 

началото на учебната година, като в отговор бяха разяснени факторите, определящи съставянето на 

графика – броя на записаните ученици, кадровата осигуреност и справедливо разпределение на часовете 

между учителите, финансовите аспекти и други, беше пояснено, че графика е временен и подлежи на 

корекции на база гореспоменатите фактори до 15 октомври (изрично упоменато при първоначалното 
публикуване на графика). Административно-управленският екип пое ангажимент да разгледа и 

оптимизира доколкото е възможно процесите влияещи на съставянето на графика на часовете (например 

определяне на краен срок за записване).  

Родителски дежурства в междучасията за учениците от начален етап – беше предложено от Училищния 

директор с помощта на РС да се организират родителски дежурства с родителите на ученици от 

Подготвителните групи и начален етап, които да се провеждат в междучасията. Беше отбелязано, че това 

е изцяло доброволна инициатива, която би помогнала за безопасността и дисциплината в междучасията 

би осигурила възможност на учителите за почивка и помощ за малките ученици.  

Всички останали теми, които не бяха дискутирани в детайли поради липса на време, ще бъдат 

повдигнати за разглеждане на последващи срещи на РС и административно-управленския екип на БУ. 

 

По т. 2 от дневния ред - Доклад на Председателя на родителския съвет за 2022-2023 година. 

Цонка Йоцова представи работата на РС през изминалата учебна година. Разясни, че работата на 
училището върви безпроблемно и не е изисквала намесата на РС освен консултативно при взимането на 

решения с легална страна. Разясни функциите на РС и насърчи родителите да участват в РС. Постъпи 

предложение за регулярно организиране на срещи на РС с участие на желаещи родители. Кандидат 

членовете за РС се съгласиха при организиране на срещите, да отправят покана към всички родители и 

да предоставят възможност за участие на желаещите.  

 

По т. 3 от дневния ред: Представяне на Етичен кодекс на училището  

Беше представен Проектът за Етичен кодекс на училището, но представянето беше прекъснато поради 
напредналото време и невъзможността на част от родителите да останат на събранието. Дневният ред бе 

пренасочен към избор на родителски съвет.  
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По т. 4 от дневния ред: Избор на Родителски съвет. 

Следните родители представиха кандидатурите си за членове на РС: 

Присъствено: 

Мария Карагьозова – karaguiozova@yahoo.com 

Добромира Недялкова – dobromira.nedyalkova@gmail.com 

Атанас Палашев – a_palashev@abv.bg 

Миглена Томова – miglena.evgenieva@gmail.com – Ралица Митева и Миглена Дикова изразиха опасения, 

че  професионалният стаж, който Миглена Томова провежда в Народно училище Иван Вазов, Брюксел, 

предизвиква конфликт на интереси, поради конкурентния характер на дейността на двете училища. .  

Светослав Горанов – svet_g@outlook.com 

Цонка Йоцова – tzonka.iotzova@eesc.europa.eu  

Виолета Драганова – violeta1974@abv.bg   

 

Онлайн: 

Ралица Митева – miteva.ralitsa@gmail.com  

Димитър Гълъбов - galabovdk@gmail.com  

 

Новият РС бе избран единодушно. 

 

Училищният екип и новоизбраният родителски съвет поеха ангажимента да работят съвместно за защита 

на интереси на всички участници в училищния живот и поддържане на добрия имдиж на училището. 

 

С разглеждането на горепосочените събранието бе закрито.  

Председателстващ Общото събрание: Миглена Дикова 

Представител от Посолството на Република България гр. Брюксел, Кралство Белгия : нямаше  

Протоколчик : Г-жа Албена Пашова-Иванова – финансист в Училището. apashova78@gmail.com 
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